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        Protokół 

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 31 października 2019 roku. 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12:00 

Zakończenie obrad – godz. 15:30 

Posiedzenie rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbach Wielkich. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Radny Marian Płotka.                                                                                                                             

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że cały skład Komisji 

jest obecny. Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 

Trąbki Wielkie wynosi 9 radnych. Listę obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu. 

W posiedzeniu Komisji ponadto uczestniczy: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy 

Zofia Gorzyńska, Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński, Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Marek Czerwiński oraz Radny Władysław Kanka.  

Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy oraz taryfy za 

zbiorowe odprowadzenie ścieków do systemu kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy na 2020 

rok. 
2. Zaopiniowanie stawek podatkowych na 2020 rok. 

3. Zaopiniowanie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

4. Wydatki majątkowe zaplanowane w budżecie w 2019r. – bieżąca informacja o realizacji.  

/Referuje dział inwestycji Urzędu Gminy Trąbki Wielkie/ 

5. Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Trąbki Wielkie. 

6. Zapoznanie się z informacją Urzędu Marszałka Województwa Pomorskiego DROŚ – 

EP.720.6.2019.MR z dnia 14.10.2019r. dotyczącą „Uchwał antysmogowych”. 

7. Zapoznanie się z treścią pisma Domy Gdańsk Sp. z o.o dotyczącego prośby o podpisanie 

porozumienia w sprawie realizacji planowanych zadań.  

8. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa Gołębiewa Średniego w sprawie zabezpieczenia w 

przyszłorocznym budżecie Gminy środków na budowę i utwardzenie drogi dz. nr 305/35. 

9. Rozpatrzenie pisma Rady Sołeckiej Sołectwa Gołębiewko z dnia 11.09.2019r. w sprawie 

zabezpieczenia środków w budżecie Gminy na 2020r. na dofinansowanie do projektu zatok 

autobusowych przy drodze 222.  

10. Zapoznanie się z treścią pisma Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku w sprawie budowy 

zatok autobusowych przy skrzyżowaniu DW222 z drogą gminną w stronę Rościszewa. 

11. Zapoznanie się z treścią pisma Radnego Sławomira Mazurka z dnia 17.09.2019r. w sprawie 

zabezpieczenia w przyszłorocznym budżecie Gminy środków na wydzielenie utwardzonej 

zatoczki autobusowej w miejscowości Gołębiewko przy drodze wojewódzkiej nr 222. 

12. Zapoznanie się z treścią pisma z dnia 25.09.2019r. Radnego Sławomira Mazurka 

wystosowanego do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku w sprawie wycinki zarośli przy 
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drodze wojewódzkiej nr 222. 

13. Zapoznanie się z treścią komunikatu dotyczącego wniosku złożonego przez firmę WOBET pod 

nazwą: „Budowa instalacji do odzysku i recyklingu odpadów tworzyw sztucznych. Budowa 

punktu przesypowego odpadów w Miłowie ul. Budowlanych 1, dz. Nr 87/4, jednostka 

ewidencyjna Przywidz, obręb Miłowo”. 

14. Zapoznanie się z analizą finansową Gminy w perspektywie czasu.  

15. Zapoznanie się z ofertą dla przedsiębiorców. 

16. Zapoznanie się ze Strategią Rozwoju Elektromobilności Obszar Metropolitarny Gdańsk, 

Gdynia, Sopot.   

17. Wolne wnioski 

 

 

Pan Marian Płotka Przewodniczący Komisji – odczytał porządek posiedzenia. Zaproponował zmianę w 

kolejności porządku posiedzenia, tj. z uwagi na obecną na posiedzeniu Panią Skarbnik Gminy 

proponuje, aby  omówić zmiany budżetu gminy. 

Członkowie Komisji wyrazili na powyższe zgodę. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała treść uzasadnienia w sprawie zmian budżetu Gminy. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania do odczytanych zmian.  

Radny Jan Selka – zapytał, czy w wydatkach zostały uwzględnione środki, które mieszkańcy sołectwa 

Kleszczewo, ul. Jaśminowa, przekazali, a które miały być przez Wójta Gminy potrojone. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że na chwilę obecną, wpłaty na remont drogi cały czas 

są przekazywane i na obecną chwilę jeszcze nie zostały uwzględnione w zmianach budżetowych. W 

najbliższy poniedziałek obliczona zostanie wysokość kwot i poinformujemy o środkach, które zostaną 

zabezpieczone.  

Radny Michał Studziński – zapytał co z inwestycją w Pawłowie, z której w tym roku zostały zdjęte 

środki. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że będzie kontynuacja tej inwestycji w przyszłym 

roku. Kolejno nawiązał do pozycji dotyczącej udzielenie pożyczki dla Stowarzyszenia w Mierzeszynie 

„Wyrzyna Gdańska”. Wyjaśnił radnym na czym polega ta pożyczka.   

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie 

zgłoszono. Zaproponował, aby przejść do omówienia stawek podatkowych. Poinformował, że otrzymał 

informację, że Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej spóźni się na dzisiejsze 

posiedzenie dlatego też, zaproponował, aby pkt. 1 dotyczący zaopiniowania taryfy za zbiorowe 

odprowadzenie ścieków do systemu kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy na 2020r. omówić po 

przybyciu na posiedzenie Komisji Kierownika ZGKiM w Trąbkach Wielkich Pana Karola Kozaka.  

Członkowie Komisji wyrazili na powyższe zgodę. 

Ad 2. Zaopiniowanie stawek podatkowych na 2020 rok. 

Wójt Gminy  – odczytał proponowane stawki podatku od nieruchomości.Propozycje poszczególnych 

stawek podatkowych stanowią załącznik do protokołu.  

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał, czy Gmina mogłaby uniknąć podwyżek podatku gdybyśmy 
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znaleźli środki w oszczędnościach. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że trudno byłoby cokolwiek obciąć jak tylko wydatki 

na inwestycje. Uważa, że nie jest to jakaś duża podwyżka.  

Radny Jan Selka – poinformował, że już kilka lat wcześniej wnioskował o obniżenie podatku pod 

drogami.  Prosi i wnioskuje o zmniejszenie tego podatku od zaproponowanej stawki przez Wójta Gminy 

o 0,5 zł w dół – czyli proponuje przyjąć stawkę tego podatku w wysokości  0,20 zł. Wniosek uzasadnił 

tym, że Gmina, ani ZGKiM w Trąbkach Wielkich nie inwestuje w te tereny, a jedynie osoby prywatne. 

Prosi o przegłosowanie tej propozycji.  

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że w pierwszej kolejności należałoby się zastanowić nad 

skutkami takich posunięć. Proponuje, aby przed podjęciem tej decyzji zorientować się jak ten podatek 

wygląda w sąsiednich gminach. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że Gmina Pruszcz Gdański zawsze w porównaniu do 

Gminy Trąbki Wielkie ma ten podatek wyższy. Wójt uważa, że stawka ta jest korzystna. Dodał, że 

wykona symulację zmiany tej stawki. Zaproponował, aby przegłosować tę stawkę przed sesją.  

Na powyższa propozycję nie zgłoszono sprzeciwu.  

• Podatek za psa  

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – proponuje, aby do tego podatku podejść strategicznie, tak, aby 

mieszkańców zachęcać do chipowania psów. Proponuje podatek za psa w wysokości 40 zł.  

Radny Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – proponuje, aby wywiesić informację na 

tablicy ogłoszeń o tym, że piesek zachipowany, który będzie zarejestrowany, automatycznie będzie 

zwolniony z tego podatku.  

Radna Wioleta Frydrych – podtrzymuje wniosek z ubiegłego roku, aby podatek za pieska całkowicie 

znieść. 

/do posiedzenia dołączył Kierownik ZGKiM Trąbki Wielkie Pan Karol Kozak/  

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – poparł wniosek Pani Radnej Wiolety Frydrych, ale stwierdził, że 

znosimy ten podatek poprzez chipowanie. 

• Podatek leśny i podatek rolny  

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – powiedział, że podatek pozostawiamy w stawce ministerialnej.  

Ad 1. Zaopiniowanie taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy oraz taryfy za 

zbiorowe odprowadzenie ścieków do systemu kanalizacji sanitarnej na terenie gminy na 2020 rok. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że taryfa jest stała, Rada Gminy nie może jej 

zwiększyć, obowiązuje ona od czerwca 2017r.. Ulegają jedynie zmianie koszty, które idą w górę, tj. 

zużycie energii, czy opłacenie pracowników - dlatego proponuje, aby zmniejszyć nasze koszty dla 

odbiorcy o 0,26 zł. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja.  

Kolejno dyskutowano na temat stawki za ścieki, w której Kierownik zaznaczył, że dopłata gminy 

wynosiła ponad 4 zł., a w obecnej chwili proponuje się, aby ta dopłata wynosiła ponad 2 zł.  

Zwrócono uwagę, że mieszkańcy do tej pory nie ponosili i nadal nie będą ponosić całkowitych kosztów 

zużycia wody i ścieków.  

Radny Władysław Kanka – zwrócił uwagę, że instytucje Wody Polskie ustalają ceny stawki za ścieki i 

wodę. Zapytał skąd się biorą różnice w poszczególnych gminach. 
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Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że różnice wynikają z kosztów utrzymania.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Ad 3. Zaopiniowanie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. Prosi Komisję o opinię w 

sprawie zaproponowanego projektu programu.  

Przewodniczący Komisji – poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

Ad 5. Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Trąbki Wielkie. 

Wójt Gminy – poinformował, że zmieniła się ustawa odpadowa, zmiany w projekcie regulaminu są 

zaznaczone kolorem czerwonym. Zwrócił uwagę, na zapis dotyczący PSZOKu, czyli tego co można na 

nim składować a co nie.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja. Radni zastanawiali się, czy można rozbudować PSZOK 

tak, aby można było na nim składować materiały budowlane, np. składować papę, czy styropian.  

Wójt Gminy – powiedział, że można byłoby się nad tym zastanowić, ale na obecną chwilę na pewno 

nie, ponieważ PSZOK nie jest dostosowany do gromadzenia tego typu odpadów. 

/Do posiedzenia dołączyli pracownicy wydziału inwestycji/  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jeszcze pytania do regulaminu. Brak pytań. 

Komisja pozytywnie opiniuje regulamin. 

Ad 4.Wydatki majątkowe zaplanowane w budżecie w 2019r. – bieżąca informacja o realizacji.  

/Referuje dział inwestycji Urzędu Gminy Trąbki Wielkie/ 

 

Pani Małgorzata Bogdanowicz wraz z Panem Sewerynem Nagórskim – pracownicy Urzędu Gminy 

Działu Inwestycji – poinformowali o etapie realizacji inwestycji budowy sieci kanalizacyjnej w 

aglomeracji Sobowidz. Z przedstawionych informacji wynika, że inwestycja przebiega zgodnie z 

harmonogramem, nie ma żadnych uwag do przebiegu tej inwestycji. Jeżeli chodzi o budowę sieci to 

prace następują w bardzo szybkim tempie, szybszym aniżeli przewiduje to harmonogram. Jeżeli chodzi 

o miejscowość Sobowidz to mamy wybudowanych na chwilę obecną już ponad 90 procent sieci, a w 

przyszłym roku zajmiemy się przyłączeniami. Z informacji uzyskanych od wykonawcy wiemy, że 

pierwsze ścieki powinny popłynąć w miesiącu czerwcu 2020r.. Obecnie rozpoczął się montaż  

przepompowni.  

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że za chwilę każdy z mieszkańców aglomeracji 

Sobowidz będzie musiał, na własny koszt, wykonać swoje przyłącze. Prosi radnych o informowanie o 

tym mieszkańców. Jak będzie oferta cenowa wykonania przyłączy do sieci kanalizacyjnej to Wójt 

przedstawi ją radnym, sołtysowi celem przekazania tej informacji mieszkańcom. Apeluje, aby przyłącza 

zrobić w miarę szybko. 

Na temat powyższej inwestycji wywiązała się dyskusja, w trakcie której, Przewodniczący Rady Gminy 

zwrócił uwagę, że inwestycja ta jest trudną inwestycją, w trakcie której spotykamy się z różną 

nawierzchnią. Zwrócił uwagę, że dzisiaj wrażliwość mieszkańców jest duża. Każdy oczekuje, aby 

wszystko było zrobione tak, aby nie było widać, że ziemia została ruszona, aby trawa rosła tak jak rosła 

wcześniej. Tak pewnie się nie da. Zwrócił uwagę, że docierają jednak również poważne głosy 

mieszkańców i widzi że ze strony Gminy brakuje reakcji. Uważa, że jeżeli docierają do pracownika 

Gminy jakieś głosy, to powinien pojechać do mieszkańca i go uspokoić, porozmawiać z taką osobą. 
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Przyznał, że mieszkańcy bardzo często mają rację w tym co zgłaszają, ale nie może być tak, że pokazują 

uszkodzone krawężniki, a ze strony Gminy nie ma odzewu. Innym razem, gdzie indziej, jest sprawa 

położonego chodnika. Dzisiaj jest tak, że jest on w pasie drogowym, gdzie jakość położenia chodnika 

odbiega od standardów, ale trzeba powiedzieć mieszkańcowi, że to zostanie poprawione. Zwrócił 

uwagę, że mieszkaniec nie podpisze żadnego oświadczenia, że chodnik jest położony dobrze, bo on nie 

jest właścicielem tego chodnika. Zwrócił uwagę, że to są elementy, dla których ktoś z Gminy powinien 

się pojawiać. Nie ma ze strony nadzoru tego. Trzeba przyjechać do mieszkańca i powiedzieć jak to 

wygląda. Trzeba mieszkańcowi wytłumaczyć. Przewodniczący kieruje prośbę do pracowników 

inwestycji, aby jeździli częściej w teren.  

Pan Seweryn Nagórski – poinformował, że na terenie budowy jest dwa trzy razy w tygodniu. Dodał, że 

radni mogą go tam nie widzieć, gdyż bywa o różnych porach dnia. Stwierdził, że osobiście bardzo 

przygląda się inwestycji jaką jest budowa sieci kanalizacyjnej. 

Radny Władysław Kanka – zapytał, kiedy realnie można będzie powiedzieć o rozpoczęciu 

funkcjonowania oczyszczalni dla mieszkańców i ile orientacyjnie kosztuje takie przyłącze. 

Wójt Gminy – poinformował, że trudno dzisiaj określić jaka będzie ustalona kwota za wykonanie 

przyłącza. Z reguły to ok 1000 zł. – 1500 zł. Jeżeli chodzi o termin zakończenia inwestycji, to 

wykonawca oczyszczalni planuje jej zakończenie w miesiącu czerwcu 2020 r.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jeszcze pytania w sprawie oczyszczalni.  Pytań nie zgłoszono. 

Pani Małgorzata Bogdanowicz – poinformowała o kolejnej inwestycji jaką jest budowa kanalizacji w 

Kłodawie. Przedstawiła problem z jakim Gmina się borykała. Dodała, że ten etap budowy powinien 

zostać za moment zakończony. Jest oświadczenie właściciela o przejęciu działki. 

Kolejna inwestycja to oświetlenie w Kłodawie i Zaskoczynie. W Zaskoczynie czekamy na umowę 

kompleksową. Jeżeli ona będzie zawarta to wówczas można będzie odebrać tę inwestycję. Dodatkowo 

prowadzone są inwestycje dotyczące budowy pojedynczego oświetlenia na terenie Gminy.  

Pan Zbigniew Zarach – pracownik działu inwestycji – poinformował o prowadzonych przez niego 

inwestycjach na terenie gminy, tj: 

- budowa miejsca rekreacyjnego w Mierzeszynie – inwestycja zakończona 

- budowa ścieżki rowerowej w Sobowidzu – inwestycja zakończona 

- budowa targowiska w Trąbkach Wielkich – inwestycja zakończona  

- trwa przetarg na zmianę sposobu użytkowania szkoły na przedszkole w Trąbkach Wielkich 

- w trakcie opracowania są dwie dokumentacje:  

• na budowę Gminnego Ośrodka Zdrowia w Mierzeszynie. Koncepcja jest uzgodniona, projekt jest 

w trakcie realizacji.  

• na budowę sali gimnastycznej w Czerniewie, tu też jesteśmy w trakcie realizacji, koncepcja jest 

uzgodniona, zostały złożone warunki przyłączeniowe do Zakładu Energetycznego. Termin 

wykonania trzeba jednak przedłużyć bo nie wszystkie mapy geodezyjne są uaktualnione.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał, żeby projekty Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Mierzeszynie oraz budowy hali gimnastycznej w Czerniewie przedstawić na posiedzeniu komisji 

radnym.  

Radny Sławomir Mazurek – nawiązał do zakończonej inwestycji dotyczącej budowy ścieżki rowerowej 

w Sobowidzu. Podał, że będąc na wizytacji u sołtysa w Sobowidzu powiedział, że zgodnie ze 

specyfikacją ścieżki, pobocze miało być obsypane humusem i miała zostać zasiana trawa. To nie zostało 
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zrobione.   

Pan Zbigniew Zarach – poinformował, że nie jest to tak do końca, bo to było również z sołtysem 

ustalone, że w te miejsca, gdzie było więcej tłucznia to zostały zostawione jakby pobocza utwardzone, 

ale posypane delikatnie piaskiem, ale to było zarośnięte.  

Radny Sławomir Mazurek – zapytał ponownie, czy zgodnie ze specyfikacją był tam humus zaplanowany 

na całej długości ścieżki, czy nie. 

Pan Zbigniew Zarach – podał, że nie pamięta takich szczegółów. Był tam inspektor nadzoru, zostało to 

przedyskutowane głównie w oparciu o zgłaszane uwagi, to wszystko zostało uwzględnione  i zostało to 

odebrane.  

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy skoro nie zostało to wykonane tak jak było wcześniej ustalone 

to czy został tam włożony mniejszy nakład pracy, a jeżeli tak, to, czy zostało to uwzględnione. 

Pan Zbigniew Zarach – podał, że nie został tam absolutnie wykonany mniejszy zakres prac. Dodatkowo 

nawet został wykonany podjazd, który był niezbędny dla wykonawcy do wjazdu sprzętu budowlanego. 

Wykonawca pozostawił nieodpłatnie ten podjazd dla mieszkańców. 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy według Pana Zbigniewa wszystko zostało wykonane zgodnie 

z projektem, zgodnie z założeniami, tak jak być powinno.  

Pan Zbigniew Zarach – podał, że tak.  

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że wie, że było pismo, w którym mieszkańcy nie zgadzają się z 

tym, że pozostawiono ten podjazd. Apeluje do Wójta, do pracowników działu inwestycji, aby nie 

pozostawiać próśb mieszkańców bez echa, aby rozmawiać z mieszkańcami. Niezależnie, jakie to prośby. 

Stwierdził, że brak odzewu z Gminy na prośby mieszkańców negatywnie wpływa na wizerunek Wójta, 

Gminy i Radnych. Prosi, aby tego pilnować. 

Pan Zbigniew Zarach – podał, że w monecie kiedy przedmiotowe pismo wpłynęło, w trakcie trwania 

prac wykonywanych przez firmę, zostały podjęte rozmowy, m.in. z panem, który zarządza tym terenem 

i z sołtysem. Zostało ustalone, że zostawiamy ten zjazd, że nie ma środków, że nie jest to objęte w 

dokumentacji projektowej i takie wyjaśnienie ustne zostało złożone w obecności osoby, która 

reprezentuje ten wniosek. Dlatego też nie została udzielona odpowiedź na piśmie. Jeżeli trzeba to 

odpowie na piśmie, myślał, że temat jest przedyskutowany i zamknięty.  

Przewodniczący Rady Gminy  - zapytał  o realizację inwestycji dotyczącej odwodnienia ul. Radosnej w 

Kleszczewie. 

Wójt Gminy – poinformował, że projekt jest, ale na chwilę obecną nie ma środków w budżecie gminy 

na tę inwestycję. Wójt przymierza się do realizacji tej inwestycji w przyszłym roku.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał o inwestycję budowy GOZ w Mierzeszynie. Pyta, czy 

przewiduje się w projekcie budowę pomieszczeń socjalnych, szatni, sanitariatów. 

Pan Bogdan Zarach – pracownik działu inwestycji – poinformował, że obecna koncepcja przewiduje 

wszystkie te pomieszczenia. Dodał, że projekt jest już po uzgodnieniach ze Stacją Sanitarno-

Epidemiologiczną. Na Komisji koncepcję tę przedstawię. 

Radny Jan Selka – nawiązał do tematu odwodnienia w Kleszczewie.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania do pracowników działu 

inwestycji w sprawie przedstawionych inwestycji.  

Brak pytań. Podziękował pracownikom działu inwestycji za przedstawione informacje. 
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/salę posiedzenia opuścili: Pani Małgorzata Bogdanowicz, Zbigniew Zarach i Seweryn Nagórski/    

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisji pracownicy działu inwestycji  

przedstawili tylko najważniejsze inwestycje. Dodał, że na terenie Gminy prowadzone są również 

drobne, mniejsze, które prowadzone są w poszczególnych sołectwach. Kolejno Wójt Gminy podał, że 

w dniu dzisiejszym był odbiór techniczny drogi wojewódzkiej nr 222 na odcinku Gołębiewo Wielkie – 

Gołębiewko. Wójt prosi, aby przy odbiorze kolejnego odcinka drogi wojewódzkiej, tj. odcinka: od ronda 

w  Kleszczewie w kierunku Trąbek Wielkich uczestniczył sołtys i radny. Prawdopodobnie będzie to w 

połowie listopada br. Zwrócił uwagę, że jeżeli są już dzisiaj jakieś uwagi do wykonanych przy tej drodze 

prac to prosi aby już je zgłaszać. Na koniec swojej wypowiedzi dodał, że jeden ze zbiorników wód 

opadowych przy drodze wojewódzkiej nr 222 jest połączony z burzówką przez pola, między 

Gołębiewem a Gołębiewem Średnim. Dodał, że szansa, że on się zapełni jest niewielka, ale prosi 

zwracać uwagę, jeżeli pola w tym rejonie będą się podtapiały, to może być powodem zapełnienia tych 

zbiorników. Wykonawca twierdzi, że jest duży przepływ ale awaryjnie na przyszłość warto mieć to na 

uwadze.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Ad 6. Zapoznanie się z informacją Urzędu Marszałka Województwa Pomorskiego DROŚ – 

EP.720.6.2019.MR z dnia 14.10.2019r. dotyczącą „Uchwał antysmogowych”. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że informacja została przekazana radnym do 

zapoznania się. Dodał, że w sprawie tej, jestem umówiony z Wójtami ze Związku Gmin Pomorskich, w 

sprawie napisania uwag do tego projektu. Wójt Gminy zwrócił uwagę, że z projektu wynika, że za 5 lat 

nikt nie będzie mógł palić w piecu, będą stosowane kary jeżeli nie będzie zastosowane ekologiczne 

ogrzewanie. Proszę, aby radni zapoznali się i jeżeli będą uwagi, to proszę formalnie je złożyć do Urzędu 

Gminy i zostaną one wysłane do Wojewody.  

Ad 7. Zapoznanie się z treścią pisma Domy Gdańsk Sp. z o.o dotyczącego prośby o podpisanie 

porozumienia w sprawie realizacji planowanych zadań.  

Ad 8. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa Gołębiewa Średniego w sprawie zabezpieczenia w 

przyszłorocznym budżecie Gminy środków na budowęi utwardzenie drogi dz. nr 305/35. 

Przewodniczący Komisji – proponuje przełożyć temat na sesję budżetową. Trzeba ustalić, czy  jest to 

droga gminna, czy droga wewnętrzna, która powstała przy wydzielaniu kolejnych działek. 

Radny Sławomir Mazurek – podał, że według niego jest to droga gminna, która została zapomniana 

przez Gminę. Część tej drogi jest utwardzona, część nie. Jest to odcinek ok. 200 m. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Wójt Gminy poinformował, że wyśle w 

teren pracownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i przygotuje informacje na temat tej drogi.  

Ad 9. Rozpatrzenie pisma Rady Sołeckiej Sołectwa Gołębiewko z dnia 11.09.2019r. w sprawie 

zabezpieczenia środków w budżecie Gminy na 2020r. na dofinansowanie do projektu zatok 

autobusowych przy drodze nr 222.  

Przewodniczący Komisji – proponuje przełożyć temat na komisję budżetową. 

 

Ad 10. Zapoznanie się z treścią pisma Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku w sprawie 

budowy zatok autobusowych przy skrzyżowaniu DW222 z droga gminną w stronę Rościszewa. 

Przewodniczący Komisji – proponuje przełożyć temat na komisję budżetową. 

Ad 11. Zapoznanie się z treścią pisma Radnego Sławomira Mazurka z dnia 17.09.2019r. w sprawie 

zabezpieczenia w przyszłorocznym budżecie Gminy środków na wydzielenie utwardzonej zatoczki 
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autobusowej w miejscowości Gołębiewko przy drodze wojewódzkiej nr 222. 

Przewodniczący Komisji – przedstawił treść w/w pisma. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią pisma. 

Ad 12. Zapoznanie się z treścią pisma z dnia 25.09.2019r. Radnego Sławomira Mazurka 

wystosowanego do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku w sprawie wycinki zarośli przy 

drodze wojewódzkiej nr 222. 

Przewodniczący Komisji – proponuje przełożyć temat na komisję budżetową aby ustalić co to jest za 

droga. 

Radny Sławomir Mazurek – poinformował, że nic nie zostało w sprawie zrobione i nic nie zostało 

wycięte przy tej drodze.  

Wójt Gminy – zaproponował, że zorganizuje spotkanie z nową Panią Dyrektor Zarządu Dróg, która się 

dopiero wdraża. Temat zostanie przedstawiony.  

Ad 13. Zapoznanie się z treścią komunikatu dotyczącego wniosku złożonego przez firmę WOBET 

pod nazwą: „Budowa instalacji od odzysku i recyklingu odpadów tworzyw sztucznych. Budowa 

punktu przesypowego odpadów w Miłowie ul. Budowlanych 1, dz. Nr 87/4, jednostka ewidencyjna 

Przywidz, obręb Miłowo”. 

Wójt Gminy – podał, że napisał do Wójta Przywidz, aby ujął naszą Gminę jako stronę postępowania. 

Nie jest to inwestycja Gminna tylko prywatna. Inwestycja ta jest cała oprotestowana. Jeżeli będzie to 

duża inwestycja, to Wójt zapewniał, że będzie starał się skutecznie utrudnić. Zwrócił uwagę, że tak jak 

mówią specjaliści, to samo przygotowanie fabryki oraz przetwarzanie jest ok. Natomiast budzi 

wątpliwość proces składowania, przywożenia materiału do dalszej obróbki. Ładunek jest duży. Wójt 

Gminy zapewnił, że na bieżąco będzie o powyższej inwestycji informował.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania do powyższego tematu. Brak pytań.   

Ad 14. Zapoznanie się z analizą finansową Gminy w perspektywie czasu.  

Wójt Gminy – podał, że informację tę przekazał radnym tylko do zapoznania się. Na podstawie tego, co 

się planuje w budżecie w roku przyszłym, to generalnie obniżenie z tytułu obniżenia podatku 

dochodowego, zwyżki cen energii, zwiększenie kosztów oświaty powoduje, że według analizy Rządu 

nadwyżka operacyjna spadnie o ok 1,5 mln. zł. Tyle generalnie Gmina będzie miała mniej na swoje 

wydatki.   

Reasumując -  należy liczyć się z tym, że dochody Gminy pomniejszone o wydatki uszczuplą budżet o 

ok. 1,5 mln. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania do powyższego tematu. Brak pytań.   

Ad 15. Zapoznanie się z ofertą dla przedsiębiorców. 

Członkowie Komisji zapoznali się z powyższą ofertą dotyczącą Pomorskiego Funduszu  Europejskiego. 

Wójt Gminy podał, że ogłoszony jest konkurs: nabór na pożyczki bardzo nisko oprocentowane dla 

przedsiębiorców. Do dyspozycji jest 60 mln. złotych. Oferty te są bardzo korzystne, warto rozgłosić to 

wśród przedsiębiorców na terenie gminy.  

Ad 16. Zapoznanie się ze Strategią Rozwoju Elektromobilności  Obszar Metropolitarny Gdańsk, 

Gdynia, Sopot.   

Członkowie Komisji zapoznali się ze Strategią Rozwoju Elektromobilności Obszar Metropolitarny 

Gdańsk, Gdynia, Sopot.   
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Ad 11. Wolne wnioski 

• Wójt Gminy – poinformował, że sejm zmienił podatek w stosunku do samochodów 

hybrydowych. Mają być ulgi w podatku dla tych samochodów a parkingi w Gdańsku dla hybryd 

darmowe. Kolejno Wójt zaproponował, aby do projektu porządku obrad dołączyć dwa projekty 

uchwał, m.in.; 

1. w sprawie powoływania członków komisji interdyscyplinarnej - uzasadnił potrzebę 

podjęcia powyższej uchwały.  

2. w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Trąbki Wielkie na 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej- 

uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały; 

• Radny Sławomir Mazurek – zapytał o opinię w sprawie rozpatrywanego przez Komisję w dniu 

dzisiejszym wniosku w sprawie dofinansowania do projektu zatok autobusowych. 

• Wójt Gminy - poinformował, że będzie to omówione przy projekcie budżetu na 2020r. 

 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy w ramach wolnych wniosków ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 

Z uwagi, na brak dalszych wniosków zakończył na tym posiedzenie, dziękując wszystkim za czynny 

udział. 

   

Protokolant:         Przewodniczący KEiRG     

  K. Czyż          M. Płotka 

 


